
Zopet debatni večeri
Bolj ali manj veselo in slovesno smo zakora-

čili v novo leto 1993. Pa naj bo to za DEMO-
KRATE in tudi za nas člane Občinskega zbo-
ra Ljubljana Vič-Rudnik res novo leto. Za
nami je burno leto menjave vlade, volitev,
praznovali smo obletnico obstoja in našega
prvega kongresa. To je sedaj za nami in sedaj-
gremo dalje. Ob skrbnih in kritičnih analizah
je predvolilni boj, kljub že znanim rezultatom,
imel vendarle tudi veliko pozitivnih akcentov.
Predvsem smo spoznali, da je povezanost vod-
stva stranke in članstva v marsikaterem občin-
skem zboru prešibka in da tudi povezanost
republiškega vodstva s terenom ni bila povsod
izpeljana v obeh smereh. To moramo letos
skrbno popraviti.

V Občinskem zboru Vifi-Rudnik, smo
v predvolilnih pripravah spoznali, da članov,
ki bi bili pripravljeni zavzeto sodelovati in
pomagati na konvenciji potrjenim kandidatom
ni bilo na pretek. Zato bomo v novem letu
skušali k sodelovanju pritegniti čimveč priza-
devnih članic in članov demokratov. Menim,
da ni najpomembneje povečevati število čla-
nov, ampak imeti aktivno članstvo enakomer-
no razporejeno po vseh krajevnih skupnostih

naše velike občine. Zato si bomo že sedaj
vzporedno z organizacijo lokaloe samouprave
in reorganizacijo občine zagotovili osnovanje
občinskih zborov v vseh novih občinah na
področju sedanje.

Tudi letos bomo nadaljevali z rednimi 14-
dnevnjmi ponedeljkovimi sestanki-debatnuni
večeri v naši pisaini na Bregu 12 ob 20. «ri.
Prvi letoinji sestanek bo 25. januija.

Za področje celotne Ljubljane bomo orga-
nizirali Informadjski biro, kjer bodo vsak de-
lavnik dobili člani Demokratske stranke, sim-
patizerji in dragi vse infonnacije o stranki,
njenem delu, odgovore na svoja vprašanja in
kamor bodo lahko javljali svoja mnenja, pred-
loge in kritike.

Nova je ideja, da bi se v okvim Demokrat-
ske stranke organiziralo gibanje, ki bi članstvo
še bolj zbližalo v obliki raznih rekreacijskih
aktivnosti v naravi. Ko bo projekt dozorel, vas
bomo o njem obvestili. Tudi letos bodo vsi
člani dobivali strankin časopis in uredniški
odbor si prizadeva, da bi redno izhajali čim-
bolj zanimivi »DEMOKRAT«-i, mi pa jim
lahko pomagamo s svojimi prispevki, ki jih
zelo pogrešamo, čeprav vemo, da bi marsika-
teri član lahko kaj zanimivega sporočil
ostalim.

Naj bo torej NOVO LETO 1993 res novo,
naj se to vidi v našem delu in prizadevanjih, da
bomo na koncu decembra zadovoljni potegnili
črto pod njim in s ponosom sešteli rezultate.

Matija Volk
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PS. Za poslana božična in novoletna voščila se
vam iskreno zahvaljujemo.


